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مجوز بکارگیری ۲۲ پزشک متخصص 
و فوق تخصص در مراکز درمانی 

کمتر برخوردار  یزد صادر شد

توسعه  معاون   - مقدم  صادقی  یزد-سیما 
مدیریت و سرمایه انسانی سازمان مدیریت و 
اداری  از سوی سازمان  برنامه ریزی یزد گفت: 
و استخدامی کشور، مجوز بکارگیری ۲۲ پزشک 
متخصص و فوق تخصص در مراکز درمانی و 
کمتر برخوردار تابعه وزارت بهداشت و درمان 

این استان صادر شده است.
این  اساس  بر  افزود:  خردمند"  عرب  "جلال 
مجوز وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
ظرف یکسال فرصت دارد تا بعد از دریافت تامین 
اعتبار از سوی سازمان برنامه و بودجه نسبت به 

جذب و بکارگیری این نیروها اقدام کند.
عرب خردمند، شغل و محل مجوز بکارگیری 
پزشکان متخصص و فوق تخصص در استان یزد 

به این شرح اعلام کرد:
و  قلب  عمومی،  جراح  متخصص  نفر  چهار 
عروق و زنان و زایمان در بیمارستان آیت الله 

خاتمی شهرستان خاتم
دو نفر متخصص قلب و عروق و اطفال در 

بیمارستان خاتم الانبیاء شهرستان ابرکوه
زنان  عروق،  و  قلب  متخصص  نفر  چهار 
حضرت  بیمارستان  در  اطفال  و  زایمان  و 

ولیعصر)عج( شهرستان بافق
یک نفر متخصص داخلی در بیمارستان حکیم 

بهابادی شهرستان بهاباد
چهار نفر متخصص جراحی مغز و اعصاب، 
رادیولوژی، اطفال و اورولوژی بیمارستان شهید 

بهشتی تفت
چهار نفر متخصص اطفال، بیهوشی و جراحی 
الزهراء  فاطمه  بیمارستان  در  اعصاب  و  مغز 

شهرستان مهریز
سه نفر متخصص رادیولوژی و اورولوژی در 
بیمارستان امام جعفر صادق)ع( شهرستان میبد
انسانی  سرمایه  و  مدیریت  توسعه  معاون 
یزد  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان 
اظهار داشت: بکارگیری این افراد از محل این 
مجوز منوط به تایید مراتب شایستگی و احراز 
صلاحیت حرفه ای و در قالب قرارداد کار معین 

خواهد بود.

ادارات گلستان  ۴۰ درصد در 
مصرف برق صرفه جویی کنند

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گلستان 
دستگاه های  کاری  ساعات  کاهش  به  اشاره  با 
اجرایی گفت: ادارات باید در ساعات کاری، ۴۰ 

درصد در مصرف برق صرفه جویی کنند.
سیداحمد موسوی با اشاره به گرمای هوا در 
روزهای اخیر و افزایش مصرف برق در استان 
افزایش  شاهد  اخیر  روزهای  در  کرد:  اظهار 
شدید دما و حتی گرمای بالای ۴۰ درجه بودیم 
که مصرف برق را در استان به طور چشمگیری 

افزایش داد.
استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
گفت: بیش از 8۰ درصد مشترکان برق استان، 
در بخش خانگی هستند و با گرمای هوا و وارد 
میزان  سرمایشی،  های  سیستم  شدن  مدار 
مصرف برق رشد چند برابری در استان پیدا کرد.
وی توضیح داد که در روزهای گرم اخیر میزان بار 
مصرفی برق در استان از 5۰۰ مگاوات در شرایط 
معمولی به یکباره به هزار و ۲۰۰ مگاوات رسید 
و رشد شدیدی را تجربه کردیم.موسوی با بیان 
اینکه تأمین برق مطمئن و پایدار برای مشترکان 
به ویژه در بخش خانگی در اولویت قرار دارد، 
گفت: طبق برنامه ریزی انجام شده و کاهش 
ساعت کاری ادارات، انتظار داریم دستگاه های 
دولتی در ساعات اداری کاهش ۴۰ درصدی در 
مصرف برق داشته باشیم و همچنین سیستم های 
سرمایشی نیز پس از پایان ساعت کاری باید از 
واحدهای  از  همچنین  شوند.وی  خارج  مدار 
از روشن کردن لامپ های  تجاری خواست که 
کنند. علاوه  و غیرضروری خودداری  پرمصرف 
براین مشترکان می توانند با تنظیم درجه کولرهای 
گازی بر روی ۲۴ درجه و عدم استفاده از وسایل 
پرمصرف در اوج بار ) ساعات 11 تا 17 و ساعات 
ابتدایی شب(، استفاده از نور طبیعی و غیره در 

تأمین برق پایدار به ما کمک کنند.

استاندار یزد: 
پیشرفت استان با دانش بنیان سازی 

محقق می شود

یزد-سیما صادقی مقدم - استاندار یزد با اشاره 
به نگاه ویژه و افزایش اعتبارات مجموعه جهاد 
سهم  افزایش  گفت:  سالجاری  در  کشاورزی 
با دانش  استان  پیشرفت  بخش کشاورزی در 

بنیان سازی و افزایش بهره وری محقق می شود.
و  کارکنان  با  نشست  "در  فاطمی   "مهران 
این  استان،  کشاورزی  جهاد  حوزه  منتخبین 
سازمان را مجموعه ای با سرمایه اجتماعی بالا 
افزود:  و  برشمرد  اسلامی  انقلاب  از  برآمده  و 
در بین تمام سازمان ها و ادارت و وزارتخانه ها، 
تنها جهاد کشاورزی و جهاد سازندگی مفتخر به 

داشتن عنوان مقدس »جهاد« هستند.
و  غذایی  امنیت  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
برنامه ریزی تمامی کشورها برای تحقق آن اظهار 
کرد: نیروهای جهادی در ابتدای انقلاب در حوزه 
های عمرانی روستاها و رسیدگی به مردم و در 
دوران دفاع مقدس در ساخت سنگر و پشتیبانی 
از جبهه ها خوش درخشیدند و امروز هم برای 

امنیت و سلامت غذایی کشور تلاش می کنند.
بالای جهاد  بسیار  اجتماعی  فاطمی سرمایه 
کشاورزی را وجه تمایز آن با دیگر مجموعه ها 
دانست و تصریح کرد: جهاد به واسطه خدمات و 
تلاش ها مورد اعتماد و وثوق مردم بوده و جهاد 
کشاورزی با داشتن شبکه مویرگی از یک جامعه 
بزرگ مخاطب برخوردار است. استاندار یزد در 
عنوان  به  ریاست جمهوری  انتخابات  از  ادامه 
آزمون بزرگ ملی نام برد و گفت: جهادگران این 
مجموعه در چند روز باقی مانده تا انتخابات با 
ایجاد یک عزم استانی و جهاد تبیین نسبت به 
دعوت مردم به حضور حداکثری در انتخابات 
اقدام کنند. وی با اشاره به وجود تمامی سلایق 
سیاسی در بین نامزدهای احراز صلاحیت شده، 
این  کرد:  تصریح  جمهوری  ریاست  انتخابات 
موضوع بیانگر انتخاباتی رقابتی و در عین حال 

مشارکتی خواهد بود.
عالی ترین مقام اجرایی استان یزد در بخش 
دیگری از سخنان خود خاطرنشان کرد: مجموعه 
استان و سازمان مدیریت و برنامه ریزی در تعیین 
اعتبارات سال 1۴۰۳ نگاه ویژه ای به سازمان جهاد 

کشاورزی خواهند داشت. 
وی با تقدیر از مدیران، کارشناسان و کارکنان 
تحمل  برای  استان  کشاورزی  جهاد  مجموعه 
فشارهای مختلف طی سه سال دولت سیزدهم 
گفت: با وجود تحریم ها و محدودیت ها بخش 
کشاورزی خوش درخشید و تراز تجاری استان 
در این حوزه مثبت و میزان صادرات از واردات 

بیشتر شد.
فاطمی در ادامه با اشاره به سهم بزرگ بخش 
کشاورزی در پیشرفت استان تصریح کرد: بخش 
و یک  فرهنگ  اصالت، هویت،  کشاورزی یک 
هوای پاک و تازه در دل فعالیت های صنعتی و 

معدنی و خدماتی استان یزد است.
وی با تاکید بر افزایش سهم بخش کشاورزی 
در پیشرفت استان، خاطرنشان کرد: این افزایش 
از طریق دانش بنیان سازی حوزه کشاورزی و 
رسوخ علم و فناوری در این مجموعه و افزایش 

بهره وری برای تولید بیشتر محقق خواهد شد.

در راستای ارایه خدمات عام المنفعه 
انجام شد

توزیع 11۰۰ بسته كمك معیشتی به 
همت شركت نفت و گاز مسجدسلیمان

در راستای ارایه خدمات عام المنفعه شرکت 
بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان تعداد 
11۰۰ بسته کمک معیشتی میان شهروندان کم 

برخوردار شهرهای هفتکل و لالی توزیع گردید.
مقاومت  پایگاه  به همت  که  اقدام  این  طی 
صورت  مسجدسلیمان  نفت  صنعت  بسیج 
توزیع  جهت  مربوطه  های  بسته  پذیرفت، 
میان شهروندان کم برخوردار و کم بضاعت به 
امداد شهرهای  و کمیته  فرمانداری  نمایندگان 

هفتکل و لالی تحویل داده شد.
برنج   : این بسته ها شامل  اقلام موجود در 
و  قند- چای-ماکارونی   – – روغن – رب گوجه 
پروتئین گیاهی ) سویا ( بوده که با هزینه ای 
بالغ بر 1۰ میلیارد و 5۰ میلیون ریال تهیه و اقدام 

شده است.

نوید نواده اباذر در نشست خبری با اصحاب رسانه 
در تبریز با اعلام این مطلب، افزود: هر سال هزاران 
دلار برای حضور در نمایشگاه های بین المللی برای 
بازاریابی و صادرات انجام می دهیم اما خود تحریمی 
و بخشنامه های لحظه ای مانع از صدور این محصول 
می شود. وی اضافه کرد: ایران تنها تولید کننده فولاد 
در دنیا نیست و اگر نتوانیم نیاز بازار دنیا را تامین 

کنیم به راحتی این بازار را از دست می دهیم.
مشکلات  به  آذربایجان  فولاد  انجمن  رئیس 
واحدهای تولیدی بخش خصوصی در این عرصه از 
جمله جرایم چندصد میلیاردی، صادرات و برق اشاره 

و بر لزوم رفع این مسائل تاکید کرد.
مشکلات  این  اگر  کرد:  اظهار  اباذر  نواده  نوید 
برطرف نشود تاریخ از بین رفتن صنعت فولاد بخش 
خصوصی جلوتر کشیده می شود. وی با بیان اینکه 
مسیر موجود و تصمیم گیری هایی که انجام می شود 
به تعطیلی این بخش و صنایع پایین دستی منجر 
خواهد شد، افزود: با وجود اینکه هزار و 11۹ نامه 
متفاوت در زمینه های مختلف به دست اندرکاران 
نوشته ایم و جلوی بسیاری از مشکلات را گرفته ایم 
اما همچنان مشکلاتی داریم که اساسی هستند و 

متاسفانه عزمی برای حل آنها وجود ندارد.
تلاش های  به  آذربایجان  فولاد  انجمن  رئیس 
گفت:  و  کرد  اشاره  مشکلات  رفع  برای  انجمن 
برگزاری نمایشگاه های بین المللی و تخصصی یکی 
از راهکارهای برون رفت از این مشکلات به ویژه در 
زمینه بازاریابی و صادرات است از این رو برنامه ریزی 
صنایع  نمایشگاه  دوره  یکمین  و  بیست  تا  کردیم 
فولادی تبریز »متافو« را با حضور برترین های داخلی 

و خارجی در تبریز برگزار کنیم.
نواده اباذر ادامه داد: این نمایشگاه 1۲ تا 15 تیرماه 
جمهوری  ریاست  انتخابات  از  پس  و  جاری  سال 
برگزار می شود که امیدواریم با کمک رسانه ها این 
انتخابات  خبرهای  خلال  در  صنعتی  مهم  رویداد 

ریاست جمهوری گم نشود.
وی حضور در نمایشگاه های بین المللی در سایر 
کشورها را نیز دیگر راهکار این انجمن برای برون رفت 
از مشکلات عنوان کرد و گفت: پارسال سومین دوره 
حضور و امسال نخستین دوره با حضور انجمن فولاد 
آذربایجان در نمایشگاه متال اکسپو ترکیه است که 

شهریور ماه امسال در استانبول برگزار خواهد شد.
رئیس انجمن فولاد آذربایجان با بیان اینکه حضور 
در این گونه نمایشگاه ها کمک بزرگی به صادرات 
آذربایجان  در  فولاد  افزود: صنعت  می کند،  فولاد 

که در اختیار بخش خصوصی است بیشترین تولید، 
اشتغال و صادرات را دارد اما کمترین حمایت از آن 

می شود و متاسفانه کسی صدای ما را نمی شنود.
نواده اباذر گفت: تصمیم گیری ها طوریست که 
نتوانیم بخش خصوصی قوی داشته باشیم و حتماً 

باید یک طرف تولید بخش دولتی باشد.
وی به مشکل صادرات و قطعی برق در صنعت 
فولاد آذربایجان اشاره کرد و گفت: نامه های زیادی 
در این موارد نوشته ایم اما تاکنون نتیجه نگرفتیم و 
مسیری که پیش رو داریم به طور یقین به تعطیلی 

این صنعت خواهد انجامید.
وی به مصرف 15 میلیون تن فولاد در کشور اشاره 
که حدود ۲۰  تولید  مازاد  است  نیاز  گفت:  و  کرد 
میلیون تن است صادر شود اما موانعی که در این 

مسیر وجود دارد اجازه آن را نمی دهد.

وی ادامه داد: با زیر قیمت فروختن و تخفیفاتی 
اما  می کنیم  پیدا  را  بازاری  زور  به  می دهیم  که 
بخشنامه های خلق الساعه دو خطی همه چیز را به 

هم می زند.
رئیس انجمن فولاد آذربایجان ادامه داد: تا پارسال 
مفری برای صادرات بود و به رغم همه مشکلات، برای 
کالایی که می دادیم به نحوی دلار یا طلا می گرفتیم تا 
اینکه در اسفند 1۴۰۲ در جلسه تصمیم تصمیم گیری 
۴ ساعته با موضوع صادرات و رفع تعهد ارزی چرخه 

فولاد، این فرصت را نیز از دست دادیم.
نواده اباذر افزود: در سال 1۴۰1 حدود ۴5۰ میلیون 
دلار صادرات داشتیم که این رقم در سال گذشته 
به نصف کاهش یافت و در فروردین امسال و در 

مقایسه با سال قبل آن 8۶ کمتر شده است.
وی بیان کرد: انجمن فولاد آذربایجان صدای بخش 

خصوصی بوده و و بخش خصوصی فعال در این 
عرصه برخلاف دولتی ها دوستدار این انجمن هستند.

رئیس انجمن فولاد آذربایجان، قطعی های برق و 
قبوض نجومی این بخش را دیگر مشکل این صنعت 
اعلام کرد و گفت: دی ماه پارسال بود که طبق ماده 
1۶ و 1۴، مبالغی روی قبض صنایع فولاد اضافه شد 
که چنین تصمیم گیری هایی در هیچ کجای دنیا و 

هیچ اقتصادی مورد قبول نیست.
نواده اباذر گفت: وقتی کالایی تولید شده و فروخته 
شده است چگونه می توان هزینه اضافی ناشی از 

افزایش قیمت برق را از مصرف کننده گرفت.
وی ادامه داد: اگر برق نیست باید برای همه نباشد 
چگونه می توان انتظار داشت که فولادی ها سه ماه 
تولید را متوقف کنند باید ما نیز مثل بقیه صنایع 

حداکثر یک روز در هفته تعطیلی داشته باشیم.

رئیس انجمن فولاد آذربایجان:

دیپلماسی فعال اقتصادی در کشور وجود ندارد
ابتکار - ماهان فلاح: رئیس انجمن فولاد آذربایجان گفت: دیپلماسی فعال اقتصادی در کشور وجود ندارد.

نامه های زیادی 
در این موارد 
نوشته ایم اما 

تاکنون نتیجه 
نگرفتیم و 

مسیری که 
پیش رو داریم 

به طور یقین 
به تعطیلی این 
صنعت خواهد 

انجامید

یزد- سیماصادقی مقدم-  رئیس سازمان جهادکشاورزی استان یزد 
از پیگیری برای کاهش خاموشی چاه های کشاورزی در استان خبر 
داد و گفت: اولویت قطع برق با چاه های کشاورزی دارای اضافه 
برداشت است و سعی داریم قطع برق چاه های کشاورزی خرده 
مالکی، حداقل ممکن باشد. »محمدعلی حاتمی زاده« با بیان این 
که موضوع ناترازی انرژی مربوط به سایر حوزه هاست ولی صدمه 
آن به بخش کشاورزی وارد می شود، گفت: جهادکشاورزی از سوی 
کشاورزان خود را صدمه دیده از این موضوع می داند لذا سعی داریم 

که قطعی برق چاه های کشاورزی را به حداقل ممکن برسانیم.
وی مصرف برق حدود دو هزار و ۲۰۰ حلقه چاه کشاورزی استان را 
قریب به سه درصد از مصرف کل برق استان ذکر کرد و با بیان این 

که بخش کشاورزی تنها ۶۰ تا 7۰ مگاوات مصرف برق دارد که یک 
سوم آن یعنی ۲۰ مگاوات آن مشمول خاموشی شده است، گفت: 
البته در برخی استانهای کشور 1۰۰ درصد مصرف بخش کشاورزی 
مشمول خاموشی شده است ولی تلاش می کنیم با توجه به شرایط 
آب و هوایی استان و به منظور جلوگیری خسارت به کشاورزان، 
خاموشی ها را کاهش دهیم. حاتمی زاده خاطرنشان کرد: اولویت 
اضافه  دارای  که  کشاورزی  چاه های  برای  استان  در  را  برق  قطع 
برداشت بودند، لحاظ کرده و حداقل قطعی برق را برای چاههای 

بخش خرده مالکی کشاورزی در نظر گرفته ایم.
وی اظهار کرد: البته مزارع کشاورزی که بتواند 8۰ درصد برق چاه 
کشاورزی خود را تامین کند، از لیست خاموشی خارج می شود و از 
طریق پنلهای خورشیدی امکان آن مهیاست و کشاورزان علاوه بر 
عدم قطعی برق، می توانند از سایر مزایای آن مانند کسب درآمد، 
جلوگیری از آسیب به تاسیسات و تجهیزات چاه های کشاورزی، 
کاهش خسارت به محصولات کشاورزی و همچنین بازگشت سرمایه 

طی چهار سال بهره مند شوند.
»محمد رضا صباغیان« نماینده شهرستانهایعععب بافق، بهاباد، 
خاتم و مروست، مهریز و ابرکوه در مجلس شورای اسلامی چند روز 
قبل در تذکری به وزیر نیرو و وزیر جهادکشاورزی، گفت: قطعی 

برق، کشاورزان را نابود کرده است.
پسته  و  خرما  جمله  از  کشاورزان  محصولات  کرد:  اظهار  وی 
در اوج گرما و در زمانی که به آب نیاز دارند به دلیل قطعی برق 

چاه های کشاورزی توسط وزارت نیرو و سیاست های غلط، بدون آب 
باقی می ماند و محصولات کشاورزان که یک سال برای آن زحمت 
کشیده اند، نابود می شود. با این حال، »علی جم« مدیر عامل شرکت 
توزیع نیروی برق استان اعلام کرد که هزینه ساخت یا نصب پنل 
خورشیدی به طور متوسط برای تولید هر کیلووات برق ۳۰ میلیون 
تومان است. وی اضافه کرد: مساحت مورد نیاز برای ایجاد نیروگاه 
خورشیدی پنج کیلوواتی حدود ۴۰ تا ۶۰ مترمربع است و به ازای هر 

کیلووات 8 تا 1۳ مترمربع در نظر گرفته می شود.
این مسئول یادآور شد: هر نیروگاه پنج کیلوواتی سالانه ۹ هزار 
کیلووات ساعت انرژی تولید کرده و به دلیل برخورداری از انرژی 

خورشید به عنوان یک نیروگاه پاک به شمار می رود.
وی همچنین خاطرنشان کرد: کشاورزانی که 8۰ درصد از دیماند 
مصرفی خود را از طریق برق تجدیدپذیر پنل خورشیدی تامین کنند، 
علاوه بر معافیت از مدیریت مصرف در روزهای اوج بار، از منبع 
درآمد حاصل از فروش انرژی به صورت تضمینی در مدت ۲۰ سال 

یا عرضه آن در بورس انرژی برخوردار می شوند.
به نظر می رسد نصب پنل های خورشیدی نیز با توجه به هزینه های 
یاد شده تنها در توان محدودی از قشر زحمتکش کشاورزان باشد 
چرا که در استانهای کویری و خشکی مانند یزد کشاورزی عمدتاً به 
صورت خرده مالکی است و فعالان این حوزه به سختی می توانند 
هزینه های جاری خود را تامین کنند و نصب پنلهای خورشیدی در 

این بخش بدون حمایت دولتمردان مقدور نباشد.

خاموشی چاه های کشاورزی یزد با اولویت چاه های دارای اضافه برداشت

معاون استاندار بوشهر:
زیرساخت های اقتصادی استان بوشهر در دولت سیزدهم متحول شد

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار بوشهر گفت: زیرساخت های اقتصادی استان بوشهر در دولت سیزدهم متحول شده و شاهد 
بهبود وضعیت در بخش های مختلف هستیم. علی باستین اظهار کرد: احداث سه شهرک صنعتی انرژی خورشیدی در استان 
بوشهر از برنامه های مهم در استان بوشهر است. وی اضافه کرد: ایجاد و پیگیری زیرساخت های شهرک زیست فناوری دلوار از 

محل اعتبارات سفر ریاست جمهوری و منابع داخلی شرکت شهرک های صنعتی از دیگر طرح ها است.
باستین تکمیل شبکه های آبیاری و زهکشی اراضی کشاورزی سعدآباد در سطح ۲ هزار و ۴۰۰ هکتار، با پیشرفت فیزیکی 1۰۰ 

درصد در شهرستان دشتستان را از دیگر طرح ها اعلام کرد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار بوشهر بیان کرد: در دولت سیزدهم ضمن عملیات احیا و نوسازی باغات نخیلات در 

سطح 81۰ هکتار ۲۰ گلخانه جدید به مساحت 1۶ هکتار افتتاح شد.
وی از افتتاح هفت آب شیرین کن به ظرفیت ۲5 میلیون مترمکعب در سال خبر داد و گفت: در ۳۲ ماه دولت شهید آیت الله 

رئیسی ضمن توسعه ظرفیت های تولید آب، ۶۶۰ میلیارد تومان در زیرساخت شهرک های صنعتی هزینه شده است.
باستین با اشاره به 1۳۹۹ مصوبه در کارگروه ها و شورا و یا کمیته های تخصصی در حوزه اقتصادی و اشتغال زایی استان بوشهر اظهار داشت: ۹5 درصد این 
مصوبات اجرایی شده که تحول مهمی در این بخش ها ایجاد کرده است. وی از افزوده شدن 7۰۰ هکتار اراضی به محدوده شهرک های صنعتی بوشهر و دشتستان 
خبر داد و بیان کرد: برای توسعه فعالیت سرمایه گذاری بخش خصوصی ضمن افزوده شدن 7۰۰ هکتار اراضی جدید به محدوده شهرک های صنعتی بوشهر و 
برازجان، ساخت هشت ناحیه صنعتی جدید روستایی در استان در دستور کار قرار گرفت. معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار بوشهر شناسایی ۶ هزار و 
5۰۰ هکتار اراضی جدید پرورش میگو در استان بوشهر را مورد اشاره قرار داد و تصریح کرد: در ۲ سال اخیر هزار و ۲۶ هکتار اراضی ساحلی برای پرورش میگو در 

مناطق شیف و دیلم به جوانان بومی واگذار شده است.
باستین با اشاره به صدور 7۴۹ فقره جواز صنعتی در استان با ظرفیت سرمایه گذاری ۲۶۹ هزار میلیارد تومان در ۲ سال گذشته خاطرنشان کرد: با صدور این 
مجوزها پیش بینی ایجاد 1۶ هزار شغل شده است. وی از افتتاح 1۳ طرح پتروشیمی با ۴.۲ میلیارد دلار در استان بوشهر خبر داد و افزود: این طرح ها در دولت 
سیزدهم افتتاح و به بهره برداری رسیده است. معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار بوشهر راه اندازی ۲۳ واحد بسته بندی و فرآوری خرما و سه واحد فرآوری 

آبزیان در سه سال اخیر در استان بوشهر را از دیگر دستاوردهای دولت شهید آیت الله رئیسی برشمرد.
وی اضافه کرد: اختصاص مبلغ ۲۰۰ میلیارد تومان به منظور ایجاد و تکمیل زیرساخت های داخل منطقه ویژه اقتصادی شمال استان بوشهر از دیگر طرح هاست.

رئیس شورای شهر اصفهان:
دولت رفع مشکلات مدیریت شهری را از خود بداند

رئیس شورای شهر اصفهان گفت: در حال حاضر مدیریت شهری در کل کشور متولی اداره امور 85 درصد جمعیت کشور هستند و 
می طلبد که دولت رفع مشکلات مدیریت شهری را از خود بداند. 

محمد نورصالحی  در جمع خبرنگاران با اشاره به ویژگی ها و شاخص های رئیس جمهور آینده اظهار کرد: ما با یک رویداد مهم 
به نام »انتخابات دوره چهاردهم ریاست جمهوری« مواجه هستیم که اهمیت بالای آن بر کسی پوشیده نیست. 

وی با اشاره به عملکرد دولت سیزدهم افزود: اقدامات خوبی را دولت سیزدهم آغاز کرده بود که ناتمام ماند و با توجه سنوات 
گذشته این دولت می توانست 8 ساله باشد.  رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: با توجه به روحیه جهادی، مردمی و 

پشتکاری که دولت سیزدهم داشت، از دولت بعد هم چنین انتظاری می رود. 
نورصالحی تصریح کرد: در شرایط ویژه و خاص دنیا که کشور ما نیز بی تأثیر از آن نیست، مشکلات اقتصادی، فرهنگی، 
اجتماعی، آغاز برنامه هفتم توسعه، انتظاراتی که مردم از اجرای برنامه های پنج ساله هفتم توسعه کشور دارند و با توجه به اینکه 
هم اکنون آغاز فعالیت مجلس جدید است، همه دست در دست هم داده تا این دوره انتخاب رئیس جمهور اهمیت ویژه ای داشته باشد. 
وی ادامه داد: مردم باید در انتخابات شرکت کنند و اداره کشور را به دست فردی دهند که اعتقاد به مبانی نظام و ارتقای جایگاه کشور در سطح بین الملل را 
داشته باشد، همچنین مشکلات ریشه ای همچون بحران اقتصادی، مشکلات فرهنگی اجتماعی، جمعیت، تولید داخلی و اداره امور کشور را با توانمندی رفع کند. 
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه در حوزه مدیریت شهری از دولت جدید انتظار داریم که به مشکلات شهرها به صورت عمیق و دقیق رسیدگی 
کند و آن ها را جزئی از دولت بدانند، گفت: در حال حاضر مدیریت شهری در کل کشور متولی رتق و فتق و اداره امور 85 درصد جمعیت کشور هستند و 
می طلبد که دولت رفع مشکلات مدیریت شهری را از خود بداند.  نورصالحی تصریح کرد: اگر دولت به مدیریت شهری در اداره بهتر امور شهر کمک نکند، 

حمل ونقل عمومی، پسماند و زیست محیطی هر کدام به تنهایی می تواند برای کشور مشکل ایجاد کند.  
وی گفت: فضای فکری بعضی از مدیران کشور در گذشته با ضرورت اداره امور شهرها فاصله داشته است و در مواقعی با بعضی مصوبات و دستورالعمل ها 

به نوعی برای تضعیف حوزه مدیریت شهری بوده است که امیدوارم این رویکرد به یک رویکرد تعاملی مثبت تبدیل شود. 
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: مشکلات شهرها به مساوات سایر مشکلاتی که در کشور وجود دارد، باید به سمت حل شدن برود، به ویژه در حوزه 
حمل ونقل که گریبان گیر اغلب کلان شهرهای کشور است یا در موضوعات زیست محیطی و فرهنگی اجتماعی که هر کدام می تواند در ایجاد آرامش و امنیت 

کل کشور مؤثر باشد.

مدیر دفتر نظارت بر طرح های خطوط شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: 
عملیات احداث فیبر نوری بر روی خط ۲۳۰ کیلوولت چهل مایل  ـ نیروگاه افق 

ماهشهر به پایان رسید و آماده بهره برداری گردید.
مهدی زیبایی فر بیان کرد: عملیات احداث فیبر نوری بر روی خط 
۲۳۰ کیلوولت چهل مایل  ـ نیروگاه افق ماهشهر شامل تأمین تجهیزات، 
نصب و سیمکشی به طول ۲۰ کیلومتر مدار به پایان رسید و آماده بهره 

برداری گردید .
مدیر دفتر نظارت بر طرح های خطوط شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
بیان اینکه ارزش سرمایه گذاری این پروژه بالغ بر ۲5 میلیارد ریال بوده است، 

تصریح کرد: تکمیل رینگ دیسپاچینگ در ناحیه جنوب شرق خوزستان از جمله اهداف بهره برداری از این 
پروژه بوده است. مدیر دفتر نظارت بر طرح های خطوط شرکت برق منطقه ای خوزستان افزود: ایجاد شبکه 
مخابراتی و دیسپاچینگ مطمئن، ایجاد قابلیت مانیتورینگ و ویدئو کنفرانس بین نواحی و ایجاد ارتباط 
مخابراتی بسیار مطمئن جهت انتقال حجم بالای اطلاعات با کیفیت بسیار خوب از دیگر اهداف بهره برداری 

از این پروژه بوده است.
قابل ذکر است که از مهر ماه 1۴۰۲ تاکنون ۳ پروژه احداث فیبر نوری به طول 1۰۰ کیلومتر با ارزش 

سرمایه گذاری 1۲5 میلیارد ریال در شبکه برق منطقه ای خوزستان به پایان رسید و وارد مدار شد.
شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین و انتقال برق در ۲ استان خوزستان و کهگیلویه و 

بویراحمد را بر عهده دارد.

با بهره برداری از فیبر نوری خط ۲30 کیلوولت )چهل مایل - نیروگاه افق ماهشهر( شبکه برق منطقه ای خوزستان ایجاد شد
شبکه مخابراتی، دیسپاچینگ مطمئن و قابلیت مانیتورینگ


